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Z Á P I S   
 

z veřejného zasedání zastupitelů obce KOSOŘICE 

konaného dne 02. června  2010  

 

 
Přítomni:  Ing. Tomáš Poslt, Jiří Hruška, Věra Králová, Denisa Mojţíšová Pýchová, Jiří 

Cerman   

Omluveni: Václav Vávra, Jaroslav Kovář   

Dále byli přítomni občané obce dle presenční listiny. 

 

Jednání zahájil v 17:05 hodin a řídil starosta obce ing. Tomáš Poslt a konstatoval, ţe jednání 

zastupitelů je usnášeníschopné. 

 

 

 

Navržený program zasedání: 

1. Volba návrhové komise, zapisovatele a ověřovatelů zápisu  

2. Kontrola minulého zápisu 

3. Schválení počtu členů OZ na volební období 2010-2014 

4. Rozpočtové opatření č. 03/2010 

5. Schválení závěrečného účtu obce Kosořice za rok 2009, audit hospodaření 

6. Závěrečný účet Mikroregionu Chlum za rok 2009 

7. Majetkové záleţitosti 

8. Aktualizace územního plánu obce  

9. Schválení záměru výstavby FVE 

10. Obecní dům 

11. Zprávy z činnosti OÚ 

12. Návrh usnesení  

13. Diskuse 

Doplnění a zrušení některých bodů programu: 

 - zrušení bodu č. 6 – nelze projednávat, rada Mikroregionu bude zasedat aţ 8.6.2010 

 - zrušení bodu č. 10 – dosud nebyla předloţena projektantem cena na projekt 

  Ostatní body se posouvají za zrušené. 

          schváleno  5 hlasy 

         proti  0 

 

Schválený program zasedání: 

1. Volba návrhové komise, zapisovatele a ověřovatelů zápisu 

2. Kontrola minulého zápisu 

3. Schválení počtu členů OZ na volební období 2010-2014 

4. Rozpočtové opatření č. 03/2010 

5. Schválení závěrečného účtu obce Kosořice za rok 2009, audit hospodaření 

6. Majetkové záleţitosti 

7. Aktualizace územního plánu obce  

8. Schválení záměru výstavby FVE 

9. Zprávy z činnosti OÚ 

10. Návrh usnesení 

11. Diskuse 
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K bodu 1. 

 Zapisovatelka:  Kovaříková Jaroslava   schváleno  5 hlasy 

         proti  0 

 Návrhová komise: Králová Věra  

    Hruška Jiří      schváleno        5 hlasy 

         proti   0 

 Ověřovatelé zápisu: Cerman Jiří    

    Mojţíšová Pýchová Denisa  schváleno  5 hlasy 

         proti   0 

K bodu 2. 

Kontrola minulého zápisu: 

- podepsána nájemní smlouva na pronájem části pozemku p.č. 87/3 pro SDH Kosořice 

- prodlouţen termín dokončení prací v Lesoparku do 31.5.2010 – dodatek smlouvy 

- objednán kontejner na bioodpad – dodán bude v nejbliţších dnech (bude proveden 

odvoz ze starého kontejneru, který bude uloţen pro pozdější potřeby, bude odvezen i 

velkoobpad a ţelezný šrot; ve sběrném místě se kontejnery uspořádají přehledně) 

 

K bodu 3. 

Schválení počtu členů OZ na volební období 2010-2014 

Návrh starosty obce, aby počet členů zastupitelstva obce zůstal ve stejném počtu, tj. 7 členů, 

nebyl podán ţádný jiný návrh. 

        schváleno 5 hlasy 

        proti   0 

 

K bodu 4. 

Rozpočtové opatření č. 03/2010 

U příjmů se opatření týká přesunu mezi poloţkami – přijatá dotace od SFŢP a MŢP, dále 

dotace na výdaje při volbách.  

U výdajů – navýšení za provedenou údrţbu komunikací, úhradu fa ZETA za práci v r.2009 

(chodníky) a přesuny mezi poloţkami. 

          schváleno 5 hlasy 

         proti  0 

 

K bodu 5. 

Schválení závěrečného účtu obce Kosořice za rok 2009, audit hospodaření 

Po provedeném přezkoumání hospodaření obce, které bylo provedeno pracovníky KÚSK dne 

1.4.2010 – bez závad. Dokumenty Závěrečný účet obce Kosořice a Zpráva o výsledku 

hospodaření za rok 2009 byly  vyvěšeny na úřední desce od 12.5.2010. Závěrečný účet můţe 

být schválen bez výhrad.  

schváleno  5 hlasy 

proti   0 

 

K bodu 6. 

Majetkové záleţitosti 

- podepsán dodatek č.2 – manţ Luňáčkovi – parc. 435/66 – prodlouţení termínu do 31.8.2010 

- parcela č. 435/65 – stavebník p. Banyai – základy připraveny, ale stavba nepokračuje; blíţí 

se termín jiţ druhého prodlouţení; napsat dopis s pozváním na jednání a upozorněním, ţe 

další prodlouţení termínu nebude zastupitelstvem akceptováno 

- ţádost ing. Hryniak o udělení souhlasu ke zrušení předkupního práva – prověří starosta  
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K bodu 7. 

Aktualizace územního plánu obce 

Územní plán obce byl schválen 20.9.2006. Dokument obdrţeli zastupitelé v předstihu. 

Aktualizace spočívá v posouzení, zda se změnily podmínky, za kterých byl územní plán obce 

Kosořice schválen. Od roku 2006 došlo ke změnám ve vyuţití některých území, ale nedošlo 

ke změnám podmínek, za kterých byl územní plán obce Kosořice schválen a územní plán 

poskytuje dostatek rozvojových ploch.  Do roku 2015 bude nutná aktualizace se změnami.  

Předloţená aktualizace schválena. 

       schváleno  5 hlasy 

         proti  0 

 

 

K bodu 8. 

Schválení záměru výstavby FVE 

Společnost QUERCUS CZ, s.r.o. (zastoupená ing. Hrubešem) podala ţádost o vyjádření 

k záměru zřízení fotovoltaické elektrárny na pozemku patřící soukromé osobě. Oznámení o 

územním a stavebním řízení vyvěšeno na úřední desce OÚ. Jedná se o stavbu, která splňuje 

podmínky ÚP (průmyslová zóna) a můţeme mít pouze připomínky k provádění stavby.  

Na dotaz zda nebude provoz rušit v obci. Jedná se stavbu nehlučnou.  

Topoly na sousedním obecním pozemku byly posouzeny a jejich stav je špatný a odbor 

ţivotního prostředí magistrátu MB pravděpodobně nařídí vykácení a výsadbu nových stromů. 

Zatím bylo povoleno vykácení dvou stromů, ostatních ne. Aţ se bude provádět odbahnění 

rybníka Návesní bude situace aktuální.  

Schválen záměr výstavby FVE 

         schváleno  5 hlasy 

         proti  0 

 

 

K bodu 9. 

Zprávy z činnosti OÚ 

 Lesopark Kosořice – byla provedena kontrola a převzetí díla, posouzeny nedodělky 

s termíny odstranění. Dotace není ohroţena  

 Neckyáda – p. Hypša ještě bude po komunikaci na hrázi pro úpravy v Lesoparku jezdit a 
nemůţe být provedena konečná úprava – místní hasiči se pokusí alespoň trochu 

komunikaci upravit 

 Akce Divadlo v MB – objednáno bylo 40 vstupenek – pro nezájem občanů muselo být 20 
vstupenek vráceno 

 Dne 4.6. 3.Hasičský maškarní ples a 6.6. Neckyáda za podpory OÚ 

 Volby – výsledky voleb vyvěšeny – poděkování komisi za bezchybný průběh voleb a 
přípravu – konstatována niţší účast neţ průměrná v celé ČR 

 Informace o dotacích podaných na KÚSK – podány 4 ţádosti, ale zatím jsme neobdrţeli 
ţádnou informaci o vyřízení – zasedání KÚ bude v červnu – z pohledu obcí je to dost 

pozdě, termín na realizaci dotovaných akcí velmi krátký (vypsání záměru, výběrová řízení 

a další – náročná jednání) 

  

 

K bodu 10. 

Diskuse: 

 Cerman Jiří – vyčištění septiku MŠ bude provedeno v době prázdnin 

 Králová Věra – dokončení chodníků 

Starosta – jednáno se zástupcem fi ZETEZA k dokončení úpravy zeleně, zatím nepřeje  
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     počasí, s fi Femont jednáno o dokončení lávky a výměny roštu lávky 

 Cerman Jiří – vyčištění bahna ve strouze – nahrnuto na stranu, ale neodvezeno 

Starosta – nutné jednání s povodím  

 Starosta – k p.Koštejnovi – cedule začátek obce od směru Charvátce po zábavě vytrţena –    

nutno napravit  

 Koštejn Josef – odbahnění rybníka kdy bude prováděno 

Starosta – podle neoficiální informace obdrţelo Rybářství dotaci na revitalizaci rybníka   

Návesní na roky 2010-2011 

 Koštejn Josef – kolik byla škoda za poškozené stromy v Lesoparku 

Starosta – obec podala trestní oznámení na Policii ČR, ale podle vyjádření do ukončení    

        akce jsou stromy ještě v majetku p.Hypši (předběţné vyčíslení je na 48 tis.Kč.) 

  vyšetřování pokračuje 

 

 

K bodu 11. 

Návrh na usnesení předloţil Jiří Hruška     

         schváleno  5 hlasy  

         proti   0 

 

 

 

 

Závěr zasedání provedl starosta obce v 18:27 hodin. Poděkoval všem za účast.  

 

 

 

 

Zapsala: Kovaříková Jaroslava 

 

Ověřovatelé: Mojţíšová Pýchová Denisa           

  Cerman Jiří            

 

 

 

 

 ………………………..    …………………………… 

 Ing. Tomáš Poslt      Václav Vávra  

 starosta obce       místostarosta obce 

 

 

 

 

 

 


